
z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Teplička nad Váhom, konaného 
dňa 10.12. 2009 v zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad Váhom

Prítomní:  starosta,  prednosta,  hlavná  kontrolórka  obce,  poslanci,  zapisovateľka,  
(viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 15,00 hod. 

Starosta  obce prečítal navrhnutý program OZ:

1. Otvorenie 
2. Voľba pracovnej komisie
3. Kontrola plnenia úloh
4. Schválenie návrhu rozpočtu pre rok 2010
5. Schválenie návrhu VZN o miestnych daniach č. 5/2009
6. Schválenie  návrhu  VZN  o zbere,  preprave,  zhodnocovaní  a zneškodňovaní 

komunálnych odpadov.....č. 6/2009
7. Schválenie návrhu VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa 

MŠ a školských zariadení.....č. 7/2009
8. Rôzne
9. Diskusia
10. Záver

Obecné zastupiteľstvo (ďalej len OZ) program zasadnutia jednomyseľne schválilo.

Bod č. 1 – Otvorenie

     Zasadnutie  OZ otvoril  starosta  Milan  Lazar.  Privítal  prítomných  poslancov  a hostí. 
Zasadnutia  sa  zúčastnilo  7  poslancov.  Starosta  konštatoval,  že  OZ  je  uznášaniaschopné.

Bod č. 2 – Voľba pracovnej komisie

     Starosta navrhol za overovateľov zápisnice p. Halamu a p. Šeligu, za zapisovateľku bola 
navrhnutá pracovníčka obecného úradu Jana Lazarová. Návrh na uznesenie má spracovať Ing. 
Moravčík.  Návrh bol jednohlasne schválený.

Bod č. 3 – Kontrola plnenia úloh

      Starosta dal slovo Ing. Moravčíkovi, aby zhodnotil plnenie úloh z  ostatného OZ:  



  Úloha č. 8/28  - preveriť a navrhnúť využívanie jednej miestnosti  pre všetky Občianske 
združenia   pôsobiace v obci,  vytvoriť jednu miestnosť pre riaditeľku Centra voľného času 
(CVČ).
Zodpovední boli Mgr. Šeligová, Mgr. Ponechalová, Mgr. Dubovická a p. Šeliga.

Odpovedala Mgr. Ponechalová, že priestory v Športklube boli pozrieť. Od miestnosti Klubu 
zdravotne postihnutých kľúče nemali, ale je to veľmi malá miestnosť. Ďalšou miestnosťou, 
ktorú pozreli bola   miestnosť Klubu kresťanských dôchodcov (KKD). Doporučujú, aby táto 
miestnosť bola upravená tak, aby ju mohli využívať všetky Občianske združenia pôsobiace 
v obci  na  svoju  schôdzkovú  činnosť.  Iné  miestnosti  nepozerali,  lebo  slúžia  výlučne  pre 
futbalový klub, ktorý ich využíva ako kabínu pre rozhodcov, kabínu pre trénerov a kabínu pre 
hráčov.
Komisia  navrhuje   schôdzkovú  činnosť  zabezpečiť  v priestore  Pastoračného  centra. 
Poslankyňa  Mgr.  Ponechalová  osobne  o veci  hovorila  s pánom  dekanom,  ktorý  nemal 
pripomienky pre takúto činnosť.
Predsedníčka  KKD sa  vyjadrila,  že  by  klub  privítal,  keby  OZ zvážilo  svoje  rozhodnutie 
a miestnosť im ponechali a mohli ju ďalej využívať.
OZ  po  získaní  informácií  súhlasilo,  aby  miestnosť,  ktorú  využíva  KKD  bola  stavebne 
upravená tak, aby vchod do miestnosti bol riešený priamo z prístupovej chodby.
Ďalej komisia doporučuje, aby miestnosť, ktorú využíva Klub zdravotne postihnutých bola 
uvoľnená a dala sa do využívania CVČ. 
OZ doporučuje, aby sa riaditeľka CVČ a predseda basketbalového klubu dohodli, kto bude 
používať ktorú miestnosť. Sú to miestnosti: a.)  miestnosť, ktorú využíva KKD
                                                                       b.) miestnosť, ktorú využíva Basketbalový klub

                                                                                                                               Úloha splnená. 

 
  Úloha  č. 8/29 –  prednostovi  OÚ,  aby  s právnym  zástupcom  odpísali  list  firme  BCH 
ohľadom kanalizačného  a vodovodného  rozvodu  v oblasti  Kúty,  že  ponuku  na  odkúpenie 
neakceptujeme.

                                                                                                                               Úloha splnená.

 Úloha č. 8/30 – prednostovi OÚ, aby s právnym zástupcom spracovali a navrhli ďalší postup 
napojenia DSS Straník.
                                                                                                                              
                                                                                                                              Úloha v plnení.

 Úloha č. 8/31 –  p. Smolkovi, p. Dudusovi a Ing. Mrázikovi uskutočniť miestne zisťovanie 
závad v bytovke Na Močiari.

                                                                                                                               Úloha splnená.

 Úloha č. 8/32 – stavebnému úradu projekčne zabezpečiť spracovanie projektového návrhu 
ulice Do Ulice v budúcom roku.
                                                                                                                              Úloha v plnení.
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 Úloha č. 8/33 –  stavebnému úradu zabezpečiť potrebné veci k problematike protihlukovej 
bariéry.

                                                                                                                              Úloha v plnení. 

 Úloha č. 8/34 – stavebnému úradu preveriť tri geometrické plány kvôli majetkovo-právnemu 
vysporiadaniu ulíc Štipce a Do Ulice.

Úlohu  hodnotil  starosta:  „Ing.  Harnócová  mala  jednanie  s geodetmi  a bolo  dokázané,  že 
všetky tri geometrické plány sú správne. Každý geometrický plán je spracovaný podľa určitej 
objednávky. Na základe týchto zistených skutočností sa Ing. Harnócová  spojí s p. Babjakom 
starším a s p. sťažovateľom a budú sa snažiť túto vec doriešiť.“ 

                                                                                                                              Úloha v plnení.

Zhodnotenie doporučení:

8/13 – doporučuje starostovi obce, aby s generálnym riaditeľom SEVAK-u, a.s. Žilina Ing. 
Kundríkom  prejednali  možnosť o zrušení  prevádzkovej  zmluvy  na  kanalizačný  zberač 
a prehodnotili aj následky zrušenia nájomnej  zmluvy.

Starosta: „ Pána Ing. Kundríka som navštívil aj s prednostom, túto vec sme prejednali a všetci 
sme sa zhodli, že  iná  možnosť  nie je, len  zrušiť  nájomnú  zmluvu. Výpovedná  lehota  je 
dvojmesačná, s termínom  od 01.12. 2009. Od  tohto  dátumu sa  nemôže nikto napojiť a od 
01.02. 2010 bude zrušená. Ak budeme mať záujem, môžeme kedykoľvek nájomnú zmluvu 
uzatvoriť. V tejto veci som konal na základe OZ.“

8/14 – doporučuje starostovi obce, aby vykonal jednanie s poštou kvôli prenájmu miestnosti 
v priestoroch pošty.

Starosta: „ Jednanie sa uskutočnilo, ale v tejto miestnosti majú teraz  archív, čiže v súčasnosti 
nie je možné, aby sme miestnosť prenajali.“

Bod č. 4 - Schválenie návrhu rozpočtu pre rok 2010

Slovo dostal prednosta: „ V rozpočte, ktorým sme sa zaoberali v Kubíkovej došlo k zmene 
príjmu výnosov dane poukázaných verejnej správe o položku 55 524 €. Týka sa to výdavkov 
na materskú školu a školský klub detí. Takže CVČ mal rozpočet 109 609 €, teraz má  len 
90 130 €. Materská škola mala 159 450 €, teraz má 133 920 €, školský klub detí mal 10 700 €, 
teraz 7 800 €, školská jedáleň mala 22 860 €, teraz 16 120 €. Takže súčet rozdielov tvorí tých 
55 524 € a to je aj predmetom VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka 
materskej školy a školských zariadení. Takže jediná zmena v rozpočte je školstvo.“

Starosta dal hlasovať za rozpočet a poslanci ho jednohlasne schválili.
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Bod č. 5 – Schválenie návrhu VZN o     miestnych daniach č. 5/2009  

Starosta  dal  slovo  prednostovi:  „ VZN  o miestnych  daniach  sme  sa  dôkladne  zaoberali 
v doškoľovacom zariadení v Kubíkovej, takže teraz ho už nebudeme rozoberať. Musím Vás 
ale oboznámiť s listom, ktorý  v súvislosti s týmto VZN poslal Slovenský pozemkový fond, 
ktorý žiada, aby sme ich oslobodili od dane z nehnuteľností. Jedná sa o sumu 7,94 €.“

Starosta sa spýtal na názor poslancov, ktorí boli za to, aby Slovenský pozemkový fond platil 
daň z nehnuteľností.

Bod  č.  6  –  Schválenie  návrhu  VZN  o     zbere,  preprave,  zhodnocovaní  a     zneškodňovaní   
komunálnych odpadov....č. 6/2009

Starosta:  „ Združenie obcí Mikroregión Terchovská dolina pracuje na zabezpečení vývozu 
komunálneho odpadu cez inú organizáciu ako je T+T, a.s. Dôvod je, že T+T, a.s. vykonávajú 
tieto  služby drahšie ako je ponuka od martinskej  firmy.  Na stretnutí  starostov sme prijali 
rozhodnutie, že keď chceme spraviť takýto krok, musíme najprv vypovedať zmluvu T+T, a.s., 
výpoveď je dvojmesačná, začala by plynúť od 01.01. 2010 a vyhlásiť výberové konanie na 
zneškodňovanie komunálneho odpadu. Presne si určíme podmienky aké budeme požadovať 
od tohto vývozcu a kto dá lepšiu cenu, ten vyhrá. Ak vyhrá T+T, a.s. obnovíme zmluvu, ak 
martinská firma, podpíšeme novú zmluvu.“
OZ  berie  na  vedomie  informáciu  o súčasnom  stave  vývozu  komunálneho  odpadu  a je 
oboznámené s ďalšími krokmi Mikroregiónu Terchovská dolina s tým, že k 01.01. 2010 obce 
v tomto  regióne  vypovedajú  zmluvu  T+T,  a.s.  o službách.  Do  01.02.  2010  treba  vypísať 
výberové  konanie  na  vývozcu  komunálneho  odpadu.  Výberovým  konaním  je  poverené 
Združenie  obcí  Mikroregión  Terchovská  dolina,  o výsledku  bude  OZ  informované  a OZ 
prijme rozhodnutie o zabezpečení vývozu a zneškodňovaní komunálneho odpadu. 

Starosta dal hlasovať o VZN č. 6/2009 a bolo jednohlasne schválené.
 

Bod č. 7 – Schválenie návrhu VZN o     určení výšky dotácie na prevádzku a     mzdy na žiaka   
a     dieťa MŠ a     školských zariadení....č. 7/2009  

Hovorí starosta: „Pani riaditeľka Mgr. Marfiaková predložila materiály, ktoré sa týkajú tohto 
problému, našou  úlohou je  ich schváliť. Doteraz  boli stanovené  ceny  trojmiestne, teraz sa 
upravujú na dvojmiestne a to nasledovne (viď. príloha).

Starosta dal hlasovať za úpravu cien a návrh bol jednohlasne schválený.  

Starosta dal slovo prednostovi: „ Zákon o štátnej správe v školstve a školskej samospráve nám 
ukladá od 01.01. 2010  schváliť VZN o výške  dotácie  na prevádzku  a mzdy na žiaka a dieťa 
MŠ a  školských  zariadení  (viď. príloha). To, čo sme  dostali  od  štátu  na prevádzku, sme aj 
rozdelili. Je to menej ako minulý rok.  

Starosta dal hlasovať: „ Kto je za prijatie tohto VZN?“ Všetci poslanci boli za prijatie.      
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Bod č. 8 – Rôzne

Žiadosti o rozdelenie priestorov Zdravotného strediska:

Žiadosť od stomatológa MUDr. Anatoliy Furmana, ATLANTA, s.r.o.     – na základe 
inzerátu  žiada o odpredaj  ambulancie  MUDr. Fussgängerovej,  ale  len v  prípade,  že 
ambulancia bude zariadená minimálne v takom technickom a priestorovom vybavení  ako je 
doteraz. Hlavným dôvodom je to, aby aj po odchode MUDr. Fussgängerovej fungovala 
ambulancia nepretržite (viď. príloha). 

Žiadosť MUDr. Fussgängerovej – vzhľadom k zdravotnému stavu , k dôchodkovému veku 
a k pripravovaným legislatívam chce ukončiť do 31.01. 2010 dohodou alebo  do 28.02. 2010 
výpoveďou  nájomnú  zmluvu. Predbežne  má  od 01.02. 2010  dohodnutého  záujemcu  od 
spoločnosti  ATLANTA,  ktorý  by  mohol  plynulo  pokračovať  so  stomatologickou 
starostlivosťou. V opačnom prípade, ak sa nepodarí získať iného stomatológa bude musieť 
k 01.03. 2010 z  priestorov  zubnej  ambulancie  odstrániť  zariadenie  a  tým  sa  prerušia 
stomatologické služby pre občanov (viď. príloha).

Starosta povedal, že je to vážne rozhodnutie a každý poslanec musí povedať svoj názor, či 
súhlasí s odpredajom:

p. Halama – súhlasí
p. Šeliga – súhlasí
Mgr. Ponechalová – súhlasí, s podmienkou, že zmluva bude na dobu určitú
Mgr. Šeligová – súhlasí
Ing. Moravčík – súhlasí
Mgr. Dubovická – súhlasí
Ing. Zvarík – súhlasí

Žiadosť MUDr. Mudroňovej – žiada o prenájom uvoľnených priestorov na prízemí Domu 
služieb za účelom premiestnenia ambulancie praktického lekára pre dospelých, ktorá je teraz 
na I. poschodí Domu služieb, čo sťažuje prístup najmä pre pacientov ťažko mobilných (viď. 
príloha).

Žiadosti sa vyhovuje.

Žiadosť MUDr. Jandákovej – prejavila záujem o priestory stomatologickej ambulancie, 
v prípade, že sa uvoľnia (viď. príloha).

Žiadosti MUDr. Jandákovej sa nevyhovuje, OZ ponúka priestory po MUDr. Mudroňovej.

Žiadosť lekárne AVENA,s.r.o.  – žiada o možnosť prenajatia uvoľnených priestorov na 
prízemí Domu služieb. Využili  by  ich  na  rozšírenie  priestoru  pre  pacientov a skladové 
priestory (viď. príloha).

Žiadosti lekárne AVENA sa vyhovuje.
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Integrovaná stratégia rozvoja – starosta informoval OZ obce s Integrovanou stratégiou 
rozvoja územia Mikroregiónu Terchovskej doliny pre prístup LEADER

Bod č. 9 – Diskusia

p. Šeliga – p. Halvoňová sa pýta na riešenie ohľadom  jej pozemku pri cintoríne.
Starosta povedal, že p. Halvoňovej bol ponúkaný pozemok na Poľnohospodárskej ulici, ktorý 
si obzrela, ale viac sa neozvala.
. 

Mgr. Šeligová – má pripomienku o hlučnosti v telocvični, pretože sa sťažujú aj deti, aj 
rodičia. Keďže telocvičňa sa zateplila zvnútra, znížil sa strop a vytvára sa tam ozvena. 

Informácia sa berie na vedomie, hlučnosť sa bude konzultovať s odborníkmi, ktorí posúdia 
súčasný stav a navrhnú riešenie na odstránenie hlučnosti. 

                                    
Mgr. Dubovická – informovala o nákladnom aute, ktoré vysýpalo smeti oproti Zárezu. Mgr. 
Dubovická vodiča auta pozná a chce mu to oznámiť sama.
 

Bod č. 10 – Záver

     Návrh na uznesenie z 9.  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva v Tepličke nad Váhom, 
ktoré sa konalo dňa 10.12. 2009.

A. Schvaľuje:

9/49      -    program zasadnutia.
9/50      - za overovateľov zápisnice p. Halamu a p. Šeligu.
9/51      - za zapisovateľku Janu Lazarovú.
9/52      -   VZN o miestnych daniach č. 5/2009.
9/53      -    rozpočet na rok 2010.
9/54      -    úpravu cien stravného od 01.01. 2010 pre:
                  MŠ   celodenné (desiata, obed, olovrant)       1,00 €
                  MŠ poldenné (desiata, obed)                          0,80 €
                  ZŠ 1. – 4. ročník obed                                    0,83 €
                  ZŠ 5. – 9. ročník obed                                    0,90 €
                  Dospelí obed                                                   2,19 €           zamestnanec    0,83 €
                                                                                                               SF                    0,17 €
                                                                                                               réžia(55%)       1,19 €.  
9/55     -    VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa MŠ a školských
                  zariadení ....  č. 7/2009. 
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9/56    -    zriadenie vecného bremena na bytový dom 21 b.j. na pozemku p.č. 114/1, s. č. 1125
                zapísanom na LV č.1 v prospech MVRR podľa záložnej zmluvy uzatvorenej na 
                základe § 151a a nasl. Občianskeho zákonníka č. 0141-PRB-2006/Z.
9/57    -   VZN o zbere, preprave, zhodnocovaní a zneškodňovaní komunálnych 
                odpadov....č.6/2009. 

    B. Berie na vedomie:

9/43 -   kontrolu plnenia úloh zo zasadnutia OZ 29.10. 2009.
9/44  -  informáciu k úlohe č. 8/28 o miestnosti pre p. riaditeľku CVČ.
9/45  -  informáciu o súčasnom stave vývozu komunálneho odpadu. 
9/46  -  pripomienku p. Šeligu ohľadom pozemku p. Halvoňovej.                                   
9/47  -  informáciu Mgr. Šeligovej o hlučnosti v telocvični.
9/48  -  informáciu Mgr. Dubovickej o vysýpaní odpadu oproti Zárezu.
9/49  -  informáciu o Integrovanej stratégii rozvoja územia Mikroregiónu Terchovskej doliny
            pre prístup LEADER.  
  
  
  

C. Ukladá:

9/36 –  prednostovi OÚ zabezpečiť osadenie vchodových dverí do miestnosti z priestoru
            chodby a dvere od športovcov zamknúť. Miestnosť, ktorú využívajú zdravotne 
            postihnutí, uvoľniť pre riaditeľku CVČ, v prípade dohody p. riaditeľky   
            s p. Štefanatným môže prísť k vzájomnej výmene. 

            Z: v texte

9/37 –  prednostovi OÚ, aby informoval zainteresovaných vo veci stomatologickej
            ambulancie.

            Z: v texte

D. Súhlasí: 

9/9 – aby miestnosť, ktorú teraz využíva Klub kresťanských dôchodcov bola použitá aj pre 
         ostatné  záujmové združenia v obci.

9/10 – s uzatvorením nájomnej zmluvy nebytových priestorov pre stomatologickú ambulanciu
           MUDr. Anatoliy Furman na dobu dvoch rokov s možnosťou predĺženia.

9/11 – so žiadosťou MUDr. Mudroňovej o premiestnenie ambulancie na prízemie Domu
           služieb.

9/12 – so žiadosťou lekárne Avena o prenajatie priestorov na prízemí Domu služieb.
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E. Zamieta:

9/7 – žiadosť Slovenského pozemkového fondu o odpustení dane z nehnuteľností na rok 2010 

     Starosta poďakoval prítomným za účasť. Rokovanie sa ukončilo o 16:43 hodine. 
V Tepličke nad Váhom, dňa 10.12. 2009. 

Zapísala: Jana Lazarová            ....................................................

Za správnosť: Ing. Albert Magera            ....................................................

Záznam overili: Peter Halama                         ....................................................

Tibor Šeliga                           ....................................................

....................................................
                              Milan Lazar

                       starosta obce
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